測試服務查詢 TESTING SERVICES ENQUIRE

里性接觸者 MSM ebsite - www.men2mentesting.com T作者及其顧客 Sex workers and their clients 舌 Tel - 2394 6677 / 電郵 Email - wesleypang@aidsconcern.org.hk

舌 Tel 2394 6677 / 電郵 Email - youth@aidsconcern.org.hk

| Causeway Bay 阿麥廚房 Mackie Kitchen /

藝穗會 Fringe Club / Brunch Club / Culture Club

角 Mong Kok 序言書室 Hong Kong Reader/田園書屋 Greenfield Bookstore **硤尾 Shek Kip Mei** 賽馬會創意藝術中心 Jockey Club Creative Arts Centre

門需要您任何形式的支持,以延續我們的預防及教育工作,謝謝! 登記辦法 Registration

need any support from you to sustain our work of prevention and education, thank you!

I would like to become Volunteer.

□先生 Mr □ 太太 Mrs □ 女士 Ms □ 小姐 Miss 名 First name 姓 Last name ___ 年齡 Age _____ ____ 聯絡電話 Contact no.

□其他*Others* __

學歷 Education

職業 Occupation __

□大學或以上*Undergraduate or above*

地址 Address _ 地址 Address 響應環保, 請支持「e-通訊!」 Save our environment, please support e-communication! 語言Language

請選擇通訊語言 Please choose preferred language for communication □中文 □ English 毎月捐款 Monthly donation

I would like to become "Friends of AIDS Concern".

□先生 Mr □ 太太 Mrs □ 女士 Ms □ 小姐 Miss

姓 Last name _

聯絡電話 Contact no.

名 First name

□ 每月HK\$150 monthly (即每日HK\$ 4.8 | day) □ 每月HK\$200 monthly (即每日HK\$ 6.5 /day)

□ 每月*HK\$300 monthly (*即每日*HK\$ 9.7 /day)* □ 每月*HK\$500 monthly |day (*即每日*HK\$ 16.1/day)*

」其他金額 Other amount HK\$:

一次性捐款 One-off donation HK\$ 500 HK\$ 1,000 HK\$ 2,000

■ Other Amount 其他金額 HK\$ 捐款方式 Payment method

信用咭 credit card ☐ Visa ☐ Master 持咭人姓名 Cardholder's name

信用咭驗證碼 Card Validation no. _

信用咭號碼 *Credit card no*. ______ - _____ - _____ -發咭銀行 Card issuing bank _ 有效期至 *Expiry date* ____ - ___ (月月*MM* - 年年*YY*)

簽署 Signature ___ 劃線支票(只適用於一次性捐款。支票抬頭請填「關懷愛滋基金有限公司」。)

*捐款港幣壹佰元或以上可扣減税款。

Donations of HK\$100 or above are tax deductible. □為節省開支,我不需要收據。

「關懷愛滋」油麻地健康服務中心 Yau Ma Tei Health Care Centre To save cost, no receipt is required. L Address / 九龍油麻地登打士街23-29號嘉興商業中心602室 網上捐款 E-donation donations.aidsconcern.org.hk/e/customize/donation.asp Unit 602, 6/F. King Centre, 23-29 Dundas Street, Yau Ma Tei, Kowlo 電話 Tel / [852] 2394 6677

謝謝您的支持! Thanks for your support!

曾訊索取地點 NEWSLETTER LOCATION

人民公社 People's Recreation Community 法國文化協會 Alliance Française

香港城市大學學生會 City University Students' Union

響應環保, 請立即登記e-通訊! Save our environment, please register e-communication!

電郵至marketing@aidsconcern.org.hk, 請於主旨註明「支 持e-通訊」,並於內文填寫你的通訊語言(中文/英文) Please email to marketing@aidsconcern.org.hk, state "support e-communication" as subject and write down your preferred language (Chinese /English) for future communication.

贊助人 PATRONS

霍麗絲小姐,賀志彬先生,何鴻燊博士, 陸恭蕙小姐 /馬登夫人 /馬世民先生 / 楊紫瓊小姐/阮偉文博士 Ms. Anne B. Forrest / Mr. James Haybyrne Dr. Stanley Ho GBS / Ms. Christine Loh /

> Mr. Simon Murray CBE / Ms. Michelle Yeoh / Dr. Andrew S. Yuen 特別鳴謝 SPECIAL THANKS

□小學 Primary □中學 Secondary □大專 College

校對 Proof reading Ee Lyn Tan 設計 Design TGIF/www.tgif.com.hk 安全套捐贈 Condom Donation 香港金域假日酒店 可參與服務日數 Please indicate your available days Holiday Inn Golden Mile Hong Kong (數量Qty-3,300個)

□周一Mon □周二Tue □周三Wed □周四Thu □周五Fri □周末Sat □周日Sun 我希望協助以下工作 I would like to assist the follwoing work

Eric Kot's figure promotion +OUCH 日期 Date 紅絲帶天使大行動 2012 簽署 Signature _____ RED RIBBON ANGELS CAMPAIGN 2012 謝謝您的支持! Thanks for your support! 主題贊助 Proudly Presrnted By

請以下列電郵或傳真遞交表格 Please submit your application by the following email or fax 「關懷愛滋」辦事處 AIDS Concern Office

L Address / 香港柴灣樂民道3號F座17樓B室 17B, Block F, 3 Lok Man Road, Chai Wan, Hong Kong 電話 Tel. / [852] <u>2</u>898 4411 傳真 Fax / [852] 2505 1682 電郵 Email / enquire@aidsconcern.org.hk 網址 Website / www.aidsconcern.org.hk Facebook / www.facebook.com/AIDSConcern

Abbott
Virology

California
Beach
Club OVO home OVO studio OVO GA PSYCHÎĞ V◯L∧R

「世界愛滋病日2011」報導及葛民輝figure之宣傳

"World Aids Day 2011" news reporting and

DROP / Frites Central / Grand Central Bar & Grill / iCaramba / Lil' Siam / McSorley's Ale House / TAKU / Tapeo Central 文字母由左至右排序 alphabetical order from left to rigl

「關懷愛滋」於1990年成立。是本港首個關注愛滋病及提供有關服務的非政府組織。我們的使命是為香港最受愛滋病病毒影響的社群提供針對性的預防及照顧,從而把

AIDS Concern was founded in Hong Kong in 1990. We were the first non-governmental organization responding to AIDS in Hong Kong. Our mission is

to keep HIV prevalence in Hong Kong low through targeted prevention and care programmes for vulnerable communities, and to eliminate the stigma

s / AIDS 愛滋病 - Acquired Immuno Deficiency Syndrome / HIV 愛滋病病毒 - Human Immunodeficiency Virus / MSM 男男性接觸者 < - Men who have Sex with Men / PLHIV 愛滋病病毒感染者 < - People Living with HIV / AIDS / STI 性病 < - Sexually Transmitted Infections

 MOSTMEMORABLE OF AIDS CONCERN

attached to people living with HIV.

細說「關懷愛滋」之最,找機構的最高領導人――黃慧筠最適合不過。18年的共同作戰、由義工做到行政總監,最動人及難以置信的她也經歷過。離任在即的最後

Speaking of the most memorable person at AIDS Concern, no one would be better suited than our leader Loretta Wong. For eighteen years she fought alongide AIDS Concern starting out as a volunteer and rising through the ranks to the chief executive. She has been through extraordinary times and had had the ost heartfelt experiences. And now, coming to the end of her working career at AIDS Concern, she wishes to share all the best memories with you.

THE MOST IMPORTANT PHONE CALL

滋」一拍即合。兩年後,機構擴展感染者支援服務,她加入了全職行列,病新聞,直到現在這習慣亦未曾改變。

的並不在於疾病本身, 而是大眾的歧視眼光。」 In 90s, news regarding AIDS was considered negative and brought fear to the public, and rumors were inevitable. Rather than turning a 的人一般會被開除。」

organization?" From that moment on Loretta and AIDS Concern from work. developed a bond that was destined to last. Loretta studied Social Work and was a social worker. AIDS Concern come?" Loretta asks her mother every chance she gets to let her government." at the time was just starting out. The two were a perfect match. Two mother understand more about her work. After five years, the day years later, when AIDS Concern was developing PLHIV support finally came.

香港愛滋病病毒的感染率維持於低水平, 並消除社會對愛滋病病毒感染者的負面標籤。

services, Loretta came onboard as a full-time staff. transmission. What's terrifying was not the disease itself but the mother keeps this habit to this day. public discrimination against it." she said.

最感動的一次 2/ THE MOST TOUCHING MOMENT

奇異眼光令感染者更孤立無援。10多年前,黃慧筠到醫院探望一位感 染者。「他不敢向家人透露,獨自臥床4個月。初見面握手時,他竟然大 哭起來!」正常不過的社交禮儀,也是奢侈的事,主動與他握上的手,足 4/ THE MOST EXCITED 以令他既感動又傷心得嚎哭。「我們談了不夠1小時,他最後『笑到四萬 咁口』送我離開,我也很高興。及後他情況好轉,更主動相約於酒樓下午 黃慧筠表示,「現今機構於香港及亞太區已奠定穩妥的領導地位,亦與 茶。」由匿藏在黑暗的病床,重投社區享受陽光溫暖,其實只需別人一 政府及國際組織緊密合作;很多時老師、學生、記者,甚至外地機構亦 As chief executive, Loretta encourages the PLHIV and thanks the

Being discriminated against will only make PLHIV feel even more 者自強方面,亦做得不錯。」機構積極培訓感染者擔任正能量大使,向 believe AIDS Concern's helpless. More than ten years ago, Loretta visited a PLHIV in hospital. 大眾分享經歷。「原來有愛滋唔一定瞓病床和爛面?大眾的了解得來 supporters strongly "He stayed in hospital bed for four months without visitors and didn't have the courage to talk to his family. When we first met and shook hands, he burst out in tears!"

"We talked for less than an hour and when we said goodbye, he had a AIDS Concern encourages PLHIV to become "positive speakers" and big smile on his face. Later on, when his health got better, he even share their experiences with others in the public. invited me to have tea in a Chinese restaurant!"

最後不一定等於結束,反而是開創新一頁的契機。在此祝願黃慧筠小姐以及香港的愛滋病工作,都能以最佳姿態,迎接未見的精彩!

The last" does not always meanthe end but the start of a new chapter. We wish Loretta all the best and a great future for AIDS servic

PLHIV needs care from other people.

7 TOUCHING THE ONE THAT YOU LOVE THE MOST

blind eye to such news, Loretta was enraged by their injustice. In Acceptance and Support is not always easy. Loretta fights for AIDS

the phone and dialed 1083. "Can I have the number of an AIDS Because of ignorance, she was afraid that Loretta might get infected That's why the public's generous donations are extremely important

"I have made something for you. It's on your desk." Loretta's mother "In the past, the pubic had less understanding of HIV prevention and said. On her desk was a collection of news articles about AIDS. Her

are willing to discuss with their family, are accepted by them and continue living together. Moreover, we receive requests from compa- 曾經走在最前的黃慧筠, 7月1日便正式離任。「人做久了, 難免存在固 nies on how to help an infected staff. That would be impossible in the 有一套。離開不論對機構或自己,也是開拓新方向的機會。」作為「關懷 old days, because a PLHIV would have been fired."

最值得鼓舞的事

主動找我們查詢。我們更以先導角色開創各種新服務;而在推動感染 supporters: "PLHIVs need self-respect. A new road is opened only 不易,而感染者正正有份參與改變社會負面看法的過程,令社會有更 believe in righteousness. Other than saying thank you,

Loretta said, "Nowadays AIDS Concern has a stable leading role in Hong I also wish them to encourage Kong and the Asia Pacific and we closely cooperate with the government their friends/relatives to No one dared to touch him after knowing he was infected. It was only and international organizations. Many teachers, students and even support AIDS Concern." a normal social etiquette but was enough to make him cry in desperaoverseas organizations turn to us for consultation on AIDS. And we also did a good job on PLHIV's empowerment programme."

"PLHIV is not about living in hospital with a sick body? Understanding From the darkest hospital bed to the warmth of the community, from the public is not easy and PLHIV are taking part in contributing a diverse voice in the society."

90年代,愛滋病新聞即使非驚嚇度十足,也難逃嘩眾取寵的命運。這 接納與支持,並非必然的。黃慧筠每天為「關懷愛滋」奮鬥,但首先反 「該做便去做,那怕做開荒牛。」是黃慧筠的宗旨。政策倡議、政府診所 些大可被一揭而過的新聞,偏偏激發起黃慧筠不平則鳴的一團火。94 對這份工作的,卻是她的媽媽。因為不認識,她才會擔心女兒因工作 以外的測試服務、社群培訓,以至外展地點,「關懷愛滋」也不斷作新嘗 年,欲找義務工作的她,撥了一通電話予1083,「可以給我一個愛滋病 而惹上病毒。「我明天演講,你來聽好嗎?」黃慧筠把握每個讓母親了 試。大膽創新背後,全靠廣大市民支持。「未見實際成效的計劃,很難獲 機構的電話嗎?」從那刻起,她便與「關懷愛滋」結下不解之緣。 解愛滋病工作的機會。5年後,細心等待的一天終於來臨。「我剪了些 資助,所以市民的慷慨捐款,對我們開拓新服務十分重要。像我們為男 當時社會工作系出身、任職社工的黃慧筠,與極需要義工的「關懷愛東西給你,在你書桌!」黃媽媽說。一看之下,原來是一篇又一篇愛滋同志社群提供gayfriendly的快速測試,拿了幾年數據及效果正面,才

有更深切體會。「以前人們不了解病毒的傳染及預防方法。其實可怕 「人是可以變的,但一定要給予時間。現在大部份感染者已肯跟家人 "We are not afraid of doing what we should do as pioneers," Loretta 坦白, 家人接受並願意一同生活; 更有機構來電. 表示懷疑有員工感染, believes. Advocating new policies, establishing testing services (out of 想了解該如何處理及給予幫助。這是從前不可能發生的,被發現感染 public clinics), training of community members and even charting new outreach locations, AIDS Concern is not afraid of new projects. Thanks to public support, bold innovations make dreams come true. 1994, Loretta was determined to seek volunteer work. She picked up

Concern everyday but the strongest objection was from her mother.

"It is difficult to get funding for projects before we have actual results.

for us to develop further services. For example, the gay friendly HIV testing that we provide. It initially took years for us to collect data to "I will be the speaker in a seminar tomorrow. Would you like to obtain positive feedback before we finally received funding from the

愛滋」行政總監,她不忘鼓勵感染者及答謝支持者:「感染者一定要自 強, 路是人行出來的, 在覺得前無去路時也要繼續行, 為自己開展新的 路。而我相信支持『關懷愛滋』的人有很強的公義感,除了感謝他們,亦 希望他們鼓勵身邊人支持我們的工作。」

pretta has always been a leader but now she will be leaving her post n 1st of July. "When one person stays long enough, old routines come inevitable. I believe my departure will deliver fresh directions AIDS Concern and for myself."







憂滋病病毒感染者支援及反標籤團隨

We organized an Anti-Stigma Workshop for students of Tsing Yi

反標籤教育活動 (2012年3月)

messages of understanding AIDS.

機場的士站外展活動 (2012年起)

擺放性健康外展攤位,致力向

一眾職業司機提供男士健康資

Drivers' awareness of safer

sex, we set up a booth to

provide sexual and men's

health information.

訊及提高安全性行為意識。

AIRPORT TAXI STATION OUTREACH (Starting from 2012)

「關懷愛滋」代表就早前傳媒大肆喧染之「愛滋病病毒感染醫生」 事件反映意見,並促請平機會跟進事件。

Regarding the misleading news of "the HIV positive doctor" in March, AIDS Concern has brought it to the attention to "Love is it" cards are distributed in public hospitals and

「關懷愛滋」聲明: 澄清誤解拒絕接受傳媒製造不實恐慌

我們分別於香港中國婦女會中學及青衣IVE舉辦工作坊,向學 RADIO INTERVIEW OF "EQUAL OPPORTUNITIES DIVERSITY 生介紹愛滋病病毒在本港的流行情況及相關知識,更有正能量 PROJECT"(Jan 201)



地盤愛滋病工作坊 (2012年2月)

士健康,實在令人鼓舞。

men's health issues.

自願性輔導及測試服務. 義工計劃

如有興趣, 歡迎致電2394 6677查詢。

call 2394 6677 for more details.

(第一輪2011年8月、第二輪2012年3月)

AIDS WORKSHOP @ CONSTRUCTION SITE (Feb 2011)

於石門進行的工作坊反應理想,吸引大批地盤工友了解愛滋病

的預防資訊。我們成功營造輕鬆平台,讓地盤工友們安心討論

安全性行為。他們亦由陌生, 變為開始接受預防服務及關注男

platform to discuss safer sex. By the end, they said they

knew more about HIV prevention and were more aware of

VOLUNTARY COUNSELLING AND TESTING SERVICE. VOLUNTEER

ne scheme had 14 people joining as volunteers. After group

PROGRAMME (1st round in Aug 2011, 2nd round in Mar 2012)

n December of 2011, the government launched a publi consultation on the Legal, Privacy & Security Framework for Electronic Health Record Sharing. Therefore, we invited representative of eHealth Record Office to introduce the policy and let PLHIV share their opinions. All suggestions have been forwarded to the corresponding authority for

「男士健康之友」聚會暨義工訓練 (2012年3月) FRIENDS OF MEN'S HEALTH GATHERING AND VOLUNTEER TRAINING

The workshop at Shek Mun received great feedback from 及大計,大家的投入及熱烈支 construction workers. We successfully created an enjoyable 持為整個計劃注入了強心針。

and our outreach staff were all here to celebrate the establishment of "Friends of Men's Health". They exchanged opinions on outreach skills, future expectations and plans. We appreciate their dedication and support.

計劃共有14人參與,透過小組培訓、實習及個人督導,參與義 REPRODUCTIVE HEALTH'S PROMOTION" (Mar 2012) 工會為社群人士提供愛滋病病毒抗體快速測試及輔導服務。

more new ideas for future development.

們誠邀社群持分者深化探討現時服務的成效。他們的意見為 training, internship and directed training, they will be 我們的服務發展帶來了不少新意念。 responsible for providing HIV anti-body rapid test and counseling service for the community. If interested, please We invited stakeholders of the community to express their

view on our promotions. Their views helped us generate

"LOVEISIT" AND SHOW CARE (Starting from 2012)

「愛之初」卡仔. 現於公立醫院及診所派發。「愛之初」為新感染 及有需要人士在醫療、健康、身份透露、家庭、伴侶、工作等方面 提供支援、輔導及轉介,亦協助照顧者認識如何與感染者相處。

「愛之初」展關懷 (2012年1月起)

Equal Opportunities Commission and requested for further clinics. "Love is it" programme offers consultation and case

「平等機會多元共融行動」電台專訪 (2012年1月)

歧見。其中,青衣IVE的同學更學以致用,於校內策劃及擺放資關懷愛滋」高級項目主任陳菲、正能量大使、反標籤動畫短片 訊與互動性並重之遊戲攤位,以及派發安全套,把關懷訊息傳製作比賽勝出隊伍,接受港台「Made in Hong Kong 李志剛一 —平等機會多元共融行動」節目訪問,大談感染者面對的社會 壓力及反標籤工作。

/E and Hong Kong Chinese Women's Club College respec- AIDS Concern Senior Programme Officer Chan-Fei, vely, and introduced the latest HIV situation in HK. Our together with "+ve Energy Ambassador" and the winning sitive speaker also shared about the experiences of PLHIV. team of Anti-Stigma Animation Competition attended E Students set up an information and interactive booth and RTHK's interview of "Made in Hong Kong Alex Lee - Equal distributed condoms in campus, which helped to spread Opportunities Diversity Project". Stigma attached to PLHIV and AIDS Concern's Anti-stigma projects were discussed.



transfer service for PLHIV and their relatives, including support for medical treatment, health, identity disclosure, family, relationship and work. The scheme also teaches Caretakers the way to get along with PLHIV. More details:



「電子健康記錄互通」咨詢會(2012年2月) CONSULTATION ON ELECTRONIC HEALTH RECORD SHARING (Feb 2011

2011年12**月,政府就「電子健康記錄互通」的法律、私隱及保**安 框架展開公眾諮詢。是次咨詢會由「關懷愛滋」主辦,邀請電子 健康紀錄統籌處代表出席, 讓感染者深入認識此政策及提出寶 貴意見,相關意見已向當局反映。

生價值反思工作坊 (2012年3月) SEXUAL VALUE REFLECTION WORKSHOP (Mar 2012)

> 多位「健男」、資深義工及外展 多位 '健男」、具体我一人、同事聚首一堂,慶祝 「男士健康 之友」正式成立。除交流外展技 巧外,他們亦討論了發展期望

『探討男士生殖健康推廣服務的成效』深化討論會

為了解社群人士對「關懷愛滋」男士性健康推廣服務的意見,我

「援交」反思工作坊 (2012年3月) COMPENSATED DATINGE VALUATION WORKSHOP (Mar 2012)

> 深入思考自身對「援交」的看法。 nvited by the Polytechnic University Hong Kong community College, we hosted a workshop for their Sex and Cultural Neek. We provided training for student helpers to ensure all

性健康網上督導員培訓 (2012年2月)

生健康教育工作坊 (2012年3月)

為的重要,並梳理自身的性價值觀。

ough in-depth discussion.

種避孕方法,性病及愛滋病知識。

ontraception, STI and AIDS.

SEXUAL EDUCATION WORKSHOP FOR YOUTH (Mar 2012)

「關懷愛滋」應邀到香港航海學校舉辦工作坊, 講解性病及愛滋

病知識之餘,更透過深入討論,讓學生反思性健康及安全性行

workshop was held at Hong Kong Sea School. An introduc

由香港遊樂場協會之油尖旺區青少年外展社會工作隊招募14

至18歲青少年參加是次活動,並由「關懷愛滋」主持,啓發青少

年反思自身性價值觀,了解不同行為背後承擔的後果,並介紹各

e event was held by AIDS Concern with teenagers between

4-18 years old who were recruited by the Hong Kong

Playground Association (Yau Ma Tei outreach team). To

romote sexual health among youngsters, we inspired them

reflect on their sexual values and consequences for the

noices they make. Participants were also given a course on

我們應邀參與香港理工大學香港專上學院「性文化週」活動及

舉辦工作坊, 事前更為協辦的學生們提供培訓, 務求讓參加者

participants could reflect on their views on "compensated"

n to AIDS and STIs was given and students were asked to

INTERNET PEER EDUCATORS TRAINING (Feb 2012)

系學生、大專生、中學生等,教授朋輩網絡溝通及輔導技巧,讓參

「關懷愛滋」獲澳門衛生局疾病預防控制中心邀請,為當地醫護

者透過網絡溝通, 更有效地在朋輩間傳遞正面的性健康訊息。

S Concern to share its working experience of "internet

er educators". To convey the safe sex health messages on

e internet through peer connection, effective internet

nmunication and consultation skills were taught to

dents from the school of nursing, university and second-

「關懷愛滋」行政總監黃慧筠應邀擔任中文大學公共衛生課程之客席講者。她詳細講解愛滋病於香港的最新狀況和各界的對應措 施,更分享了參與愛滋病預防、教育及支援工作的寶貴經驗。

中文大學公共衛生課程客席講者 (2011年2月) GUEST SPEAKER FOR THE CUHK PUBLIC HEALTH PROGRAMME (Feb 2012)

AIDS Concern Chief Executive Ms Loretta Wong attended as a quest speaker of CUHK's Public Health Programme. She introduced the Health Promotion Approaches in responses to HIV/AIDS and latest situation of HIV/AIDS in Hong Kong. She also shared her experience of the HIV prevention, education and care service.

參與「街頭月捐聯席」(2012年2月) 紅絲帶天使大行動 (2012年3月) ENTRY OF "FACE-TO-FACE MONTHLY GIVING ALLIANCE" (Feb2012) RED RIBBON ANGELS CAMPAIGN (Mar 2012)

「關懷愛滋」與其他18間本港慈善機構組成 「關懷愛滋」一年一度的重點教育及籌 「街頭月捐聯席」,並發佈全港首個「街頭月 款活動踏入10週年!我們共邀請了19 捐招募」實務守則,為本港的街頭月捐招募 間酒吧、餐廳和潮流生活商店成為「天



「關懷愛滋好友」芝士焗餅製作聚會 (2012年3月) (Mar 2012) and PLHIV support services. CHEESE CAKE BAKING GATHERING FOR "FRIENDS OF AIDS CONCERN"

「香港愛滋病服務機構聯盟」主席 (2012年4月) 特別舉辦聚會,邀請他們免費參與,並 輕鬆分享對本會工作的意見。各參加者 均樂在其中,蛋糕更畫上紅絲帶圖案作

dedication and continuous support, they were invited to join the Chairperson of The Hong Kong Coalition of AIDS Service Organi-

項目總監張燕媚獲本港各愛滋病服務組織推選為「香港愛滋病 服務機構聯盟」主席,致力加強會員機構間溝通及倡議香港愛

Angel Outlets. Angel Outlets are venues that have pledged to

help us raise funds, selling Red Premium and spreading

使商戶」,攜手籌募經費、售賣愛心紅

關懷愛滋會訊 YOU CONCERN (七月號 JUL)

Our Progamme Director Miss Panda Cheung is elected as the gathering for free and share their views of our works. As a zations (HKCASO), leading HKCASO to facilitate communication gesture for showing their support to PLHIVs, they decorated the between its member agencies and to advocate policy relating to cake with red ribbon logo. They all had a great time with the warm cake. HIV/AIDS in Hong Kong.

VALENTINE'S DAY "SAY GOODBYE TO SINGLE" PARTY (Feb 2012)



「保護我們人民」最新商戶優惠 (2011年起)

PROTECT OUR PEOPLE (POP) LATEST DISCOUNTS (starting from 2012) 行派對, 吸引了不少青少年參加, 並透過小組討論及遊戲, 了解單一 我們繼續大力推廣測試服務,凡 性伴侶之重要性及愛滋病病毒預 使用本機構為男男性接觸者提供

MSM TEAM

的愛滋病病毒抗體快速測試或 性病測試服務, 將獲發POP卡, How did you spend your Valentine's Day? With this romantic occasion, we hosted a party at Baptist University which 憑咭可到各聯盟商戶享用不同 The POP promotion aims to encourage MSM to join our testing HIV prevention. Service. HIV rapid test or STI test's participants will receive a

最新優惠詳情 Check out the latest Offe

年度主題:肛門健康 KICK ASS (2012年4月) THEME OF THE YEAR: KICK ASS (Apr 2012)

Kick Ass J. 大力向社群人士宣傳及提供安全性行為及健康訊息。 MSM Team's title theme of the year 2012-2013 is "Kick Ass". The half year term of Pamela as Safer Sex Ambassador has We are ready to promote health of the anus and safer sex come to an end. To thank supporters' love, Pamela dressed message for the community.

w.men2mentesting.com/zht/page/analhealth

attracted teenagers to participate. Through group discussion and games, the importance of faithfulness to a single partner was emphasized. Participants also gained more knowledge in

POP Card which provides special offers from our allied 安全代言天使幾時再見狂歡派對 (2012年3月) FAREWELL SAFER SEX AMBASSADOR (Mar 2012)

情人節 告別單身派對 (2012年2月)

今年的情人節大家如何度過?我

們趁臨近甜蜜時刻,於浸會大學舉



in a sexy leopard print that night and shared the happy moment. During the lucky draw and games time, safer sex message was never left behind but further promoted.







